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ZÁPIS č. 02/2017 

Zo zasadnutia komisie pre sociálnu a zdravotnú starostlivosť o občanov MsZ mesta Brezna 

konaného dňa 21.03.2017 

 

 

 

Prítomní: Iveta Ledňová, Mgr. Iveta Húsenicová, Monika Medveďová,  Mgr. Eva Zákalická, 

Jozef Baliak, Markéta Šuránková 

 

Ospravedlnení: MUDr. Eva Laurinc Wolframová, MUDr. Emília Bučková, Ľubica 

Štugnerová M.A. 

 

Hostia: PhDr. Janka Lemberková 

 

 

Rokovanie viedol: Iveta Ledňová, podpredsedníčka komisie pre sociálnu a zdravotnú 

starostlivosť o občanov 

 

 

 

Program: 

 1. Privítanie 

 2. Osobitný zreteľ 

            3. Prerokovanie materiálov do MsZ – zhodnotenie plnení KP 

            4. Rôzne   

5. Diskusia 

6. Záver 

 

 

 

 

 

K bodu 1 

 

Podpredsedníčka komisie pre sociálnu a zdravotnú starostlivosť o občanov MsZ mesta Brezna Iveta 

Ledeňová po otvorení zasadnutia privítala všetkých prítomných. 

 

 

 

K bodu 2 

 

Osobitný zreteľ: Komisii bola predložená žiadosť MUDr. Anatoliho Hlukchanyho o prenájom  

bytových priestorov – poskytnutie ubytovania v jednoizbovom byte – prejednať ako prípad hodný 

osobitného zreteľa.  

Číslo spisu: Brezno 

2017/3287-3 24.03.2017 



 

 

 

Stanovisko komisie 

 

Komisia po zvážení a vyhodnotení ostatných žiadostí, ktoré evidujeme, odporúča  Mestskému 

zastupiteľstvu žiadosť MUDr. Anatoliho Hlukchanyho schváliť ako prípad hodný osobitného 

zreteľa. 

 

Prítomní: 6 

 

Hlasovanie: za 6, proti 0, zdržal sa  0 

 

 

K bodu 3 

 

Podpredsedníčka komisie Iveta Ledňová privítala na zasadnutí komisie PhDr. Janku Lemberkovú – 

vedúcu odboru starostlivosti o obyvateľa, ktorá členov komisie podrobne oboznámila s plnením 

Komutniného plánu za roky 2015-2016. Komunitný plán sociálnych služieb mesta Brezna je plnený 

priebežne, je to živý dokument, s ktorým sa neustále pracuje.  

Komisia vzala na vedomie Správu o plnení Komunitného plánu sociálnych služieb mesta Brezna na 

roky 2014-2020 s výhľadom do roku 2022. 

 

 

K bodu 5 

 

Rôzne: V diskusii sa komisia zaoberala rómskou problematikou, stále aktuálnymi otázkami 

záškoláctva a ich riešením, vedúca odboru komisiu oboznámila s aktivitami zameranými na 

prevenciu a riešenie, odbor organizuje prednášky na prevenciu záškoláctva, podporu zamestnanosti, 

diskutovalo sa o aj o výstavbe zariadenia pre seniorov a zriadení denného stacionára. Tiež 

o nedostatku lekárov v okrese Brezno a to tak všeobecných, detských a najmä odborných.  

 

 

K bodu 6 

 

Zasadnutie komisie ukončila podpredsedníčka Iveta Ledňová a poďakovala prítomným za účasť. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

MUDr. Eva Laurinc Wolframová                                                 Mgr. Janka Zubáková 

  predsedníčka komisie                                                                        sekretárka komisie                                             

 



 

 

 


